

Résolu: D'informer M. Létourneau que le Bureau recommanderait un règlement de cette cause, basé sur le rapport de l'Inspecteur des Bâtiments.

11.—Résolu: Que l'ingénieur chargé de l'installation du système de réfrigération au Marché Bonsecours soit autorisé à faire faire la tuyauterie dans certains étaux au coût total de \$1,648, aux termes de l'offre de la "Kent Company Limited", comme suit:

"Dominion Poultry Company" 451 pieds cubes	\$ 65
M. Lafortune, 620 pieds cubes	106
Harris Abattoir Co., 8613 pieds cubes	850
Gunn's Limited, 5916 pieds cubes	545
M. Ostiguy, 346 pieds cubes	60
T. Forget, 86 pieds cubes	22
	\$1,648

ladite somme à être chargée sur le montant voté pour l'installation de ce système.

Résolu: D'informer le Contrôleur de la Cité qu'aux termes d'une lettre adressée à l'ingénieur chargé de l'installation du système de réfrigération du Marché Bonsecours, par la "Kent Company Limited", cette dernière a consenti à réduire de \$20 le prix de son contrat pour l'installation dudit système, vu que la Cité a décidé de faire remplacer par un plancher en béton, le plancher que la compagnie susdite ne s'était engagée qu'à réparer.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 8 avril 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président; MM. Dupuis et Ainey.

1.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, transmettant une lettre de l'Ingénieur Bishop, chargé de la surveillance de l'installation du système de réfrigération au Marché Bonsecours, l'informant que la compagnie Kent est dans l'impossibilité d'installer les moteurs électriques stipulés sur le plan et les devis.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

2.—Le Bureau prend en considération le dossier, concernant des voûtes construites par "La Patrie" sous les trottoirs de la rue Sainte-Catherine et de l'avenue Hôtel-de-Ville, et il est

Résolu: De retourner ledit dossier au Département en Loi pour conférence avec les intéressés.

3.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, transmettant les soumissions reçues pour la construction d'un plancher en béton dans l'appartement où doivent être installées les machines servant au fonctionnement du système de réfrigération, conformément aux spécifications préparées par l'Ingénieur-Consultant, M. C. Bishop, savoir:

Robert Lewis	\$1,400
Geo. W. Reed & Co., Ltd.	1,500
John Quinlan & Co.	1,600

Résolu: D'accorder le contrat au plus bas soumissionnaire, M. Robert Lewis, les travaux devant être exécutés sous la surveillance de l'Ingénieur Bishop et le montant requis devant être imputé sur le crédit de \$1,400 voté par le Conseil, le 7 du mois courant.

Resolved: That Mr. Létourneau be informed that the Board would recommend the settlement of said case, on the basis mentioned in the report of the Building Inspector.

11.—Resolved: That the engineer in charge of the refrigerating plant at Bonsecours Market be authorized to have the piping placed in certain stalls at a total cost of \$1,648, on the conditions of the offer made by the Kent Company, Limited, as follows:

Dominion Poultry Company, 451 cubic feet	\$ 65
M. Lafortune, 620 cubic feet	106
Harris Abattoir Co., 8,613 cubic feet	850
Gunn's, Limited, 5,916 cubic feet	545
M. Ostiguy, 346 cubic feet	60
T. Forget, 86 cubic feet	22
	\$1,648

said sum to be charged against the amount voted for the installation of said plant.

Resolved: To inform the City Comptroller that by a letter sent to the engineer in charge of the installation of the refrigerating plant at Bonsecours Market, by the Kent Company, Limited, the latter has agreed to reduce of \$20 the price of its contract for the construction of its plant, the City having decided to replace by a cement floor the floor which the Company was held only to repair.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 8th April 1913, p.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, Chairman; Messrs. Dupuis and Ainey.

1.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, transmitting a letter from Engineer Bishop, in charge of the supervision of the installation of the refrigerating plant at Bonsecours Market, informing him that the Kent Company is unable to install the electric motors provided for in the plan and specifications.

Resolved: That said report be referred to the Law Department for a report.

2.—The Board considered the documents concerning the vaults constructed by "La Patrie" under the sidewalks on St. Catherine street and Hôtel de Ville avenue, it was

Resolved: That said report be referred back to the Law Department with a request that they confer with the interested parties.

3.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, transmitting the tenders received for the construction of concrete floor in the room when the machines to be used for the operation of the refrigerating plant are to be installed, in accordance with the specifications prepared by the Consulting Engineer, Mr. C. Bishop, to wit:

Robert Lewis	\$1,400
Geo. W. Reid & Co., Limited	1,500
John Quinlan & Co.	1,600

Resolved: To award the contract to the lowest tenderer, Mr. Robert Lewis, the work to be done under the supervision of Engineer Bishop, and the sum required to be charged against the appropriation of \$1,400 voted by Council on the 7th instant.